



GW TOURS

We are professionals dedicated to elevating travel
唯有專注，方能專業

爪哇島一日惹一梭羅一巴厘島

Java - Yogyakarta - Surakarta - Bali

11天

印尼爪哇·巴厘島文化休閒之旅

11 Days Indonesia Java & Bali Tour

English-speaking Tour

團號 : INDO11
Tour Code

2019 出發日期 : 6 JUL

航空公司 Airlines	雙人房 Twin	小童 Child	單人房差 Single Suppl.	LAND ONLY
印尼航空 Garuda Indonesia	\$3299 起	\$3199 起	\$649	\$2399

Prices in AUD per person

包含費用 Fare Inclusion

- ★國際往返經濟艙機票及稅
International Return Economy Ticket & Tax
- ★4星級酒店 4 Star Hotel Accommodations
- ★行程中注明的門票
Admissions Fees indicated in Itinerary
- ★行程中註明的正餐膳食
Meals indicated in Itinerary
- ★專業英文導遊 English-speaking Tour Guide
- ★空調旅遊巴士 Air-conditioned Coach

未含費用 Fare Exclusion

- 司機導遊小費, 每位US\$100 (大小同價)
Tipping US\$100 per person
- 簽證費
Visa Fees
- 旅遊保險和個人消費
Travel Insurance and personal Expenses
- 因人力不可抗拒因素導致的額外費用
The extra cost beyond our control

行程特色 Unique Features

印尼位於亞洲東南部，全球最大的群島國家，素有“千島之國”的美譽；訪問文化的核心爪哇島與度假勝地峇里島，同一個國家內的相鄰島嶼卻風格迥異；

"The country of the thousand islands", Indonesia, is the world's largest archipelago country. Visiting the heart of the culture of Java and the resort of Bali.

巴厘島是印尼的一個島嶼，是印尼唯一以印度教為主要信仰的區域。絕美的海灘和水上活動，以及豐富的藝術宗教文化，讓這裡成為享譽世界的度假勝地。

Bali's beautiful beaches and water activities, as well as the rich artistic and religious culture, make this a world-famous holiday destination.

★烏布是巴厘島繪畫和藝術重鎮，蜚聲世界的藝術村。這裡有安祥美麗的田園風光，遍布大街小巷的工藝品商店和多個著名的博物館。

Ubud is an art village with a world of Balinese painting and art.

★庫塔是巴厘島最熱鬧的沙灘，以沖浪和夜生活聞名。這裡是玩衝浪和滑板的樂園，有最美的日落。夜晚還有

巴厘歌舞表演！

Kuta is Bali's most lively beach. It is a paradise for surfing and skateboarding. At night, there are also Balinese dance performances!

★花香 LULUR SPA 源自於爪哇本島，為傳統芳香療法的始祖，從 17 世紀開始使用，至今成為峇里島上最頂級的 SPA 療法。一趟 LuLur 下來整個人就像脫胎換骨一樣的舒爽！

The floral LULUR SPA originated from the island of Java and is the ancestor of traditional aromatherapy. It has been used since the 17th century and has become the top spa therapy on Bali.

惹是印尼最有歷史的城市，是爪哇文化的搖籃和最大的城市。這裡名勝古迹雲集，世界最大的佛教寺廟群婆羅浮屠、印度教寺廟群巴蘭班南等，還有皇宮建築群，都是觀光客的最愛。

Yogyakarta is the most historic city in Indonesia, the cradle of Javanese culture and the largest city. It has the world's largest Buddhist temple group Borobudur, Hindu temple group Baran Banan, and the palace complex, all are the tourists' favorite.



Day 1 澳洲→日惹，印尼 Australia → Yogyakarta, Indonesia

從澳洲出發，乘坐航班轉機後到達日惹。日惹是印度尼西亞爪哇島上最古老的城市之一，曾為日惹蘇丹國首都，在 1945 ~ 1949 年的獨立戰爭中曾作為印度尼西亞的首都。目前日惹是印尼最重要的大學城和爪哇文化藝術中心，周邊多古蹟。

住宿 Hotel: Harper Mangkubumi 或同級
Depart from Australian and arrive in Yogyakarta after a transfer. Yogyakarta is the capital of the Yogyakarta Special Region and was the Indonesian capital during the Indonesian National Revolution from 1945 to 1949, with Gedung Agung as the president's office. One of the districts in Yogyakarta, Kotagede, was the capital of the Mataram Sultanate between 1575 and 1640.

Day 2 日惹 (早/午/晚餐) Yogyakarta (B/L/D)

早餐後前往印度教寺廟 GEDONG SONGO 參觀並騎馬體驗，後前往『「世界文化遺產」婆羅浮屠佛塔』：由 200 萬塊石頭於山丘上建成，呈階梯金字塔形狀的佛塔，是世界上最大的單一佛塔，塔的周圍佈滿了美麗的浮雕。與緬甸蒲甘的佛塔群、和柬埔寨暹粒的吳哥窟，合稱為東南亞三大佛教遺跡，更與印度泰姬陵、中國長城和柬埔寨吳哥窟同列為古代東方四大遺跡。可說是南半球最大、最古老、最宏偉的古跡。

住宿 Hotel: Harper Mangkubumi 或同級
Morning, drive to visit Gedongsongo (Nine Building). Gedong Songo is one of the oldest temples in Central Java and located On the slopes of Mount Ungaran in the temperate climate of Java's hilly terrain, perches several small ancient temples amid verdant hills, lush vegetable fields, and pine forest trees. By Riding horse to enjoy the temple, it is easier, faster and way more fun. The horses are calm and well trained, afterward drive to visit Borobudur temple. To admire the beautiful relieves while your guide learning the Buddha philosophy by exploring the relieve on Borobudur temple. Also, visit pawon and Mendut Temples. Back to your hotel in Yogyakarta.



婆羅浮屠佛塔
Borobudur Temple



日惹王宮
Sultan Palace

Day 3 日惹—梭羅—日惹 (早 / 午 / 晚餐)
Yogyakarta-Surakarta-Yogyakarta (B/L/D)

今天開啟爪哇島另外一座古老的城市梭羅之旅，前往人類博物館，在那裡發現了爪哇人的化石遺跡：一項發現聲稱直到今天仍然是爪哇最古老的人類遺骸。後訪問梭羅古董市場。下午遊覽蠟染村，有各式的古典蠟染。晚餐後返回酒店。

住宿 Hotel: Harper Mangkubumi 或同級

Morning, start the trip to Sangiran where fossilized remains of Pithecanthropus Erectus (Java Man) were found: a discovery claimed right up to today as the oldest human remains in Java. See the museum, which displays fossilized Stegodon tusks and teeth. Proceed to visit Triwindu antique Market in Solo city, late afternoon browse to Kauman Batik Village, Kaufman's Batik offers classic motif based on a standard from Kasunanan Palace. Back to your hotel in Yogyakarta.

Day 4 日惹 (早 / 午 / 晚餐)
Yogyakarta (B/L/D)

早餐後乘三輪車前往傳統特色的日惹王宮，它曾是日惹蘇丹家族的主宮，如今作為蘇丹家族的起居場所以及包含博物館的爪哇族人的文化中心。王宮內部分地區對遊客開放，設有甘美蘭、哇揚皮影戲等文化演出。而後前往水晶宮，水晶宮是日惹蘇丹國前皇家花園的遺址，建於 18 世紀中葉，具有多種功能，如休息區，工作間，冥想區，防禦區和藏身之地。

住宿 Hotel: Harper Mangkubumi 或同級

Morning, by riding Local Tricycle wheels transfer to Sultan Palace / Kraton Yogyakarta- a splendid example of traditional Javanese court architecture, after visiting this palace, then by Car direct to visit tamansari known during Dutch colonial times as the "Water Castle". Continue to visit Kereta museum. Back to hotel for taking a rest. In the evening, sees and enjoys Puppet shadow at Sono Budoyo theatre.

Day 5 日惹→巴厘島 (早 / 午餐)
Yogyakarta → Bali (B/L)

前往另一座世界文化遺產，印度教寺廟—普蘭巴南。它大約建造於公元 850 年。它的建造者可能是馬塔蘭王朝的第二個國王，或者三佛齊王朝的 Balingtung Maha Sambu。今天普蘭巴南是聯合國教科文組織的一處世界文化遺產，也是東南亞最大的印度教廟宇。後前往佛教寺廟塞烏寺以及地下神廟。下午航機前往巴厘島。

住宿 Hotel: The Alena Ubud 或同級



Morning, proceed to the famous Hindus temple, Prambanan temple. Prambanan is the ninth century Hindu temple compound in Indonesia, also you will visit nearby Sewu Temple. The Sewu temple complex is the largest Buddhist compound in the Prambanan area, with rectangular grounds that measure 185 meters north-south and 165 meters east-west. Afterward, drive to visit Sambisari temple. It is a 9th-century Hindu temple located at Sambisari hamlet. Afternoon transfer to airport for flight to Bali. Arrival in Bali transfer to Ubud for overnight.

Day 6 巴厘島 (早 / 午 / 晚餐)
Bali (B/L/D)

首先前往烏布皇宮與烏布市場。烏布皇宮是烏布王朝聘請著名的藝術家所規劃設計的，這棟在 16 世紀建築而成早期供王朝居住的皇宮，內部的風格精緻手工細膩，處處的鎏金裝飾整個氣氛更顯輝煌。在烏布藝

術市場，可以找到美麗的絲綢圍巾，輕質襯衫，手工編織袋，籃子或帽子；雕像，風箏和許多其他手工製作的商品。而後前往德哥拉朗梯田，它以其美麗的稻田景觀而聞名於世，似是無邊際的綠色風景，表現出農業對於峇里發展得重要，以及島上居民的日常生活方式。據歷史記錄，在八世紀由一位聖人傳述下來。德哥拉朗形成了烏布共享地區三個最壯麗的梯田景觀。午後，前往聖泉寺，它是印度教的巴厘島水寺廟，意為巴厘島的聖泉。寺廟大院由一個以聖泉水而聞名的佩蒂特或沐浴結構組成，巴厘島印度教徒在那裡進行儀式淨化。寺廟池塘有一個泉水，定期發出新鮮的水，巴厘島印度教徒認為它是聖潔的或安息。最後進行峇里島傳統花香 LULUR SPA，使您的此前旅行一周的身體和精神恢復平靜，享受 SPA 的樂趣，在融合島嶼環境氛圍的療養方法之下，疲憊和壓力的身體將被專業治療師恢復。

住宿 Hotel: The Alena Ubud 或同級



This Bali tours will bring you to Ubud Palace and Ubud art market. Continue to Tegalalang rice terrace, own the magnificent view of rice terrace. The rice terrace is designed very beautifully with exquisite hollowing rice field and precisely located on the hill bank. Then visit Tirta Empul, a temple with a big water source residing in the middle of it. The water is clear, clean and holy assumed by the local resident to cure some disease. In Tampak Siring, you will see a Palace of Indonesia State founded by the first president. Before return to the hotel, have SENSATION OF JAVA LULUR. Enjoy a traditional for one hour with aromatherapy oil than followed by a turmeric/Javanese lulur scrub to exfoliate your skin. Yogurt is gently applied to the skin. Finally, immerse yourself in an exotic flower bath.

Day 7 巴厘島 (早餐 B)
Bali

全天在烏布地區自由活動，您可前往烏布市場或者購物中心或者街上購物，參觀烏布猴林，或是自費參加冒險泛舟活動。泛舟場所為峇里島美麗的河畔，整裝後您將踏上刺激的泛舟之旅，這趟泛舟之旅必須發揮團隊精神，一路上山巒起伏，有險峻的山谷、沿岸梯田景色及鄉村的景色盡入眼簾、湍急的河流正考驗各位團隊默契，過程中隨時讓您驚嘆不已。

住宿 Hotel: The Alena Ubud 或同級

Leisure time in Ubud, you may visit the monkey forest, shopping in the market of taking option tour such as rafting at an additional charge.

Day 8 巴厘島 (早 / 午 / 晚餐)
Bali (B/L/D)

早餐後前往百度庫山中湖國家公園，途徑美麗的印度教廟宇。百度庫山中湖是峇里島著名的火山湖，有著巴厘島之肺之稱，位於峇里北部的高原地區，約海拔 1500 米。四面環山的百度庫湖，景緻宜人氣候涼爽是一個避暑勝地，由於山上的氣候涼爽。還有特殊的鳥類等保護動物。建於西元 1633 年所建造的烏倫坦奴布拉坦寺位於布拉坦湖，這裡恬靜的湖光山色常令人動容，更是當地人的精神寄託。真不愧是攝影師的最愛，那股神聖、靜謐、高貴的美感，實在是深深的撼動人心。下午前往參觀海神廟，欣賞美麗的日落。海神廟據說是由 15 世紀時，一位來自爪哇島的印度教僧侶所建立。他在南部遊覽時，因看到這邊有塊

石發出耀眼的光芒而決定在此休息。他認為此地是個可祭拜海神的聖地，之後吩咐漁夫在岩石上蓋起這座廟。往後的幾世紀，海神廟成了峇里神話的一部分。

住宿 Hotel: Risata Bali 或同級



A sightseeing tour to visit the beautiful Taman Ayun Temple which is dated back from the Royal Mengwi Dynasty. Continue to Bedugul that located on the shore of Lake Beratan, you can enjoy the cool mountain breeze and view the Ulun Danu Temple. We also will visit Then visit the beautiful Jatiluwih rice terraces and continue to Tanah Lot temple placed on a huge rock surrounded by the sea and ideal beach to relax and a perfect place to see the sunset (if weather is permit).

Day 9 巴厘島 (早餐 B)
Bali

全天自由活動，可漫步於沙灘，或是選擇自費參觀烏魯瓦圖情人崖斷崖半日遊與沙灘活動等自費項目。

住宿 Hotel: Risata Bali 或同級

All day's leisure time. You may walk along the beach, or choose varieties of optional activity. Leisure time in Kuta. Or take option tour at additional charge.

Day 10 & 11 巴厘島→澳洲 (早餐 B)
Bali → Australia

全天自由活動，可選擇各項自費活動。晚上前往機場，乘機返回澳洲。飛機上，第二天抵達溫暖的家。

All day's leisure time. You may walk along the beach, or choose a variety of optional activities. Free at leisure until appropriate hotel check out time. Then transfer to airport for flight back to Australia.

備註 Remarks

- ◎訂金每位 \$1000，餘款於出發前 2 月付清
Deposit of \$1000pp required upon booking, remaining balance due 2 months before departure.
- ◎若遇特殊情況，如天氣惡劣、罷工、航班取消或延誤改變等等或在非本公司能力範圍內以所能控制之情況下，而必須將行程及住宿更改或取消任何一項旅遊節目，本公司得依照當時情況儘量安排及全權處理
We reserve the right to modify or cancel the itinerary subject to local conditions such as weather, political issues, riots etc.
- ◎行程前後順序會有調整，最終行程以本公司的確認單為準。
Sequence of the itinerary might be adjusted, please refer to the final confirmation.
- ◎布里斯本 / 墨爾本 / 阿德萊德出發的客人，附加費每位 \$300；珀斯出發的客人，附加費每位 \$550
Passenger who depart from Brisbane/Melbourne/Aделаide will be charged extra \$300pp; Passenger from Perth extra \$550pp etc.

特約旅行社

For general information, terms & conditions & liabilities, please refer to Great Wall Travel Tour Agreement Form. We reserve the right to change itinerary and prices without prior notice.
有關報名詳情及旅遊細則，請參閱「長城假期」旅遊協議書。我們保留最後更改行程及價格的權利。
D.O.I.: 11 FEB 2019